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ZaPisnik 0412025

OdrZano na 4. redovnoj sednici SkupStine op5tine 30.04.2025. i 02.05.2025. u Sali Skupstine u 10:00

dasovq pod predseduuunl.rn predsedavajudeg-skup5tine op5tine, Xhavit Zaiqi, u prisustvu njenih dlanova,

nevladinih organizacija i sluZbenika za informiranje.

Uvodna rei - Predsedavaju6i Skup5tine op5tine, Xhavit Z*iqi;

Pozdrav svim prisutnima, direktorima, medijima i civilnom dru5tvu, uvaZenim i po5tovanim dlanovima

sednicom Skup5tine op5tine Uro5evac i za ovu

slede6i dnevni red:
Skup5tine opStine Uro5evac' Podinjemo sa 4. redovnom

sednicu, na osnovu materijala koji ste primili, predlaZem

Dnevni red:

i. Potvrda o udesiu na sastanku SO;

2. Usvajanje dnevnog reda;

3. UsvaianJe zapisnika sa prethodne sednice Skup5tine op5tine;

4. prediog-- Odiuka o javnoj raspravi o Nacrtu mecluop5tinskog plana za integrisano

uprurljlunl. otpadom za region Gniilana i UroSevca, kao i o Nacrtu strateske procene

iti"uii ri Zivotnu sredi nu iSUZSi reduop5ti nski! ptrPr? za i nte grisano upravlj.anj e

otpuOo, za opstine Qnjilane, Kamenica, Vltina, Novo Brdo, Partes, Klokot, Ranilug,

UioSevac, Kadanik, Stimlje, Elez Han, Strpce, Kosovo;

5. predlog odluke o siartianiu'van snage Odluke 01. br.147 od25.09.2017' o usvajanju

Plana razvoja op5tine 2017-2025. Op5tine Urolevac;

6. Finansijski izve5taj za period januar-mart 2025' godine;

7. Predlog - odluka o odobravanju oslobaclanja od pladanja pripadnika Policije Kosova,

za usluge pruzene u Regionalnoj bolnici, GCPM-u i drugim zdravstvenim

ustanovama;
g. predlog - odluka o odobrenju i izmeni Memoranduma o razumevanju izmedu- 

-

Opstine UroSevac i Centra iazahiuZena i dece "Moj dom" Urosevac br' 60123 od

Zi1Z.ZOZ1. godine, za davanje na kori5tenje parcele br. 638-0, l(Z Zaskok;

9. Fitanja i zahtevi i
10. Razno.



Dodatne taike:

l. Predlog - Odluka o dopuni i izmeni odluke br. 01. br. 24 od 25,03.2021. dopunjeno odlukom 0l'
br. 68 od 31.03.2022;

2. predlog - Odluka o davanju saglasnosti LJP "Ambienti" AD za dodelu koriStenja katastarskih

jedinica 2025-0,1038-0 i 1039-2 KZ Uro3evac;

3. predlog - Odluka o kratkorodnom kori5tenju dela katastarskih parcela 719-0 i katastarskih parcela

7 I 5-2, 7 75-3, 7 04-0, 708-0 i 7 1 4-0 KZ Crnilo;

Predsedavaju(i Skup5tine, nakon Stoje pozdravio prisutne, zahvalio im se na ude5iu i pozvao novu

dlanicu SkupStine, Vanesa Sadriu, da poloZi zakletvu'..

Vanesaje poloZila zakletvu pred dlanovima skup5tine.

predsedavajuii je naglasio da na osnovu materijala koje ste primili, ponovo dita prethodno spomenuti

dnevni red.

Naglasio je da je tadka 7 skinuta s dnevnog reda, atakocler je pozvao direktora Direkcije za imovinu'

geoaezilu i katastar da predstavi dodatne tadke navedene iznad kao dodatne tadke'

predsedavajudi je pitao da li neko ima pitanja o dnevnom redu, a red je uzeo Sylejman Metueshi, koji je

naglasio da bismo-Zeljeli duti neka objaSnjenja o talki 7 i zaSto bi je trebalo ukloniti s dnevnog reda.

predsedavaju6i je naglasio da je ova tadka odgodena za dalinje razmatranje jer takvi zahlevi mogu dolaziti

od svih drugih dru5tvenih kategorija.

predsedavaju6ije pitao da li neko imajo5 nesto da doda u vezi s dnevnim redom i nakon toga stavioje

dnevni red na glasanje, koji je usvojen sa 3 I glasom za, 0 protiv i 0 suzdrZanih.

predsedavajuii je pitao da li neko ima ne5to da doda u vezi sa zapisnikom i red je uzeo Flamur Istrefi, koji

je naglasioia zapiinik sa prethodnog sastanka treba promeniti 80%, dajem neke primedbe koje ie biti

ukljudene u proces, prvo sto je ukljudeno u zapisnik je govor direktorice finansija koja je danas imala re6,

a 6 je spomenuto u prethodnom zapisniku, tj. U moj govor ukljuden moj govor s prethodne sednice o

budietu, a nedostaje odgovor gradonadelnika i govornika dlanova skup5tine.

predsedavajuii je pitao ima li drugih i sravio je na glasanje kako bi se odobrili ovi komentari ili predlozi

za dopune, a predlogje usvojen sa 3 I glasom za, 0 protiv i 0 suzdrzanih.

predsedavajuiije proditao tadku 4 i naglasio da, budu6i daje namenjenajavnoj raspravi, ne veruje da

nam je potrebna rasprava jer iemo komentare predstaviti kasnije, te je stavio tadku na glasanje, gde je

tadkausvojena sa 31 glasom za,0 protiv i 0 suzdrZanih.

predsedavajuii je proditao tadku 5 i dao red Sabri Murseliju, kojije naglasio da se radi o ukidanju ORP-a,

ovaj predlog aiaztnakon Sto je i sud traZio da se on ukine, ali treba imati na umu da je postojala

sagiasnost za odobrenje od strane nadleZnog ministarstva i kao takav, rad na njemu je nastavljen'

Brahim Osmani, nakon sto je pozdravio sve, naglasio je da se danas suodavamo s vaZnom odlukom zanai

grad. Mi, kao W&pSO grupa, bili smo protiv toga dak i kada je kao takav odobren, jer takva odluka

iredstavlja uredenje i raivoj,dok je to ve6 8 godina proizvodilo vidljivu degradaciju u naSem gradu'

UroSeracle mnogo izgubioovim planom, u nedostatku urbane vizle, a u ovom procesu niko nije pozvan

na odgovomost. Danas ukidamo ovaj plan, ali neko mora biti odgovoran. Ko je to odobrio, a ko je branio

ovaj p-lan tokom godina? Kada je bilo jasno da je grad oSteien, ko je od toga imao koristi? Ne moZemo



govoriti o budu(nosti na5eg gradabezodgovora na ova pitanja. U na5em gradu, znate danas da postoje

igradeu koje ne mogu u6i ni kola hitne pomoii ni vatrogasci. Tokom ovih 8 godina, pozivani ste na

OpR, na zakono gradnji i gde god ste mogli da ostvarite svoje ciljeve. NaSa grupa glasa protiv toga, a na

vama je da budete odgovorni zaovo. Odavde pozivam tuZioce da istraZi sve dozvole jer je sumnjivo i da

su izdate nezakonito i zbogdegradacije grada, dok postoje ljudi koji su ovdje profitirali i to je razlog zaSto

je ovaj plan ukinut.

Xhavit Zariqi je naglasio da, Brahime, moram da ti se suprotstavljam malo jer si protiv svega i jer ne

poznajeS zakone ili propise ili bilo Sta, ovo je odiglednije izato Sto je ORP Razvojni plan ine moZe se

menjati 8 godina, i daje ova sudska odluka nepravedna, bezvredna,jer promene koje su se dogodile 8

godina ne mo2e poni5titi nijedan sud, a odluka je odobrena u skup5tini, a takoder ju je potvrdilo i

ministarstvo, i ako ovde postoji odgovornost, ministarstvo bi trebalo da je ima, a ne op5tina, stvari se

normalno razvijaju 8 godina i nema smisla reii da ste je degradirali i uniStili, joS jednom vam kaZem,

Uro5evac je opStina koja se razvijalana nivou zemlje, uglavnom iskljuduju6i Pri5tinu, i ako postoji to Sto

govorite, io su ,akomki prekrsaji, ali ORP nije dao dozvolu. ORP odreduje prostore za ono Sto 6e se tamo

nalaziti, ho6e li to biti vrtii, fabrika ili zgtada ili park.

Brahim Osmani, pre svega, nisam spomenuo tvoje ime, jer znam koliko god puta izlazim da raspravljam

ti preuzimaS bajrak na ovaj nadin, degradacija je vidljiva kada pogledate zgrade,jq kao i vi, sam glas

grudunu da izaclem ovde, nisam rekao samo o gradnji, i gradonadelnik Aliu je obedao novi OpStinski

i=azvojni plan dakle lagao je gradane, nek izacle i nek kaZe da ne moZe da se promeni, tako da je lagao da

lagaole gradane, nisarnia doneo ovu odluku, tuZila5tvo ju je donelo, a ne sud, i ona je donesena po redu'

Flamur Istrefr je, nakon Sto je pozdravio prisutne, naglasio da ova odluka dolazi nakon maratonskog

pravnog pro..ru i da iemo je kao parlamentarna grupa podrZati, ali moramo reii da ovaj ORP koji danas

ftfurup1no nikada nije shvaien ozbiljno, ni od strane ove ni od strane proSle vlade. Svaki put kada je bilo

zgodno izbe6i ORp, pozivani su ovdje, ili kada su hteli izdati dozvolu, pozivani su po zakonu o gradnji'

Neozbiljnost je uodena i kod zonskih mapa, koje nisu zavrSene 9 godina, ali ono Sto se zaista dogodilo u

UroSevcu je haos, bilo sa ili bez ORP-a, dinjenice su da imamo i sudske presude gde kaZu da su dozvole

nezakonito izdate,ali ko god je imao prste u svim ovim godinama mora snositi individualnu odgovomost,

ali sam zeleo malo da r" fiouizem sa Predsedavajuiim oko ovih dozvola koje su u proceduri i kakvaje

njihovasudbina,jerkolikosamduo,postojenekedozvolezakoiesuizvr5ena plaianja,hoieliimati

sudbinu kao ovaj ORP ili ie se dalje obradivati, hvala.

Hatixhe Bungu Qerimi, nakon Sto je pozdravila prisutne, naglasila je da ukidanjem starog ORP-a

otvaramo put novom ORP-u, kojije sada u fazi tendera i, prema pravilima, potrebna je javna rasprava, a

sve ostalo zahtevavreme. Imam pitanje za direktora, kako 6e se obradivati novi zahtevi.

Amir Rexhepi je, nakon Sto je pozdravio prisutne, destitao novoj odbomici na preuzimanju funkcije, iako

smo na kraju mandata u u.ri . ouo. tadkom je naglasio da mislim da je bilo mnogo diskusije, mi kao

grupa 6emo glasati, ali ono Stoje vaZnijeje kako 6e ostati stranke koje su zavr5ile sve procedure, buduii

Oa imi kao op5tina moZemo uii u obaveze, bududi da je i Sabria tu da brine o oduvanju op5tinskog

budZeta, tako da moramo voditi raduna o onim kompanijama koje su dobile dozvole, platile su ih i koje su

suspendovane kako ih ne bismo ometali.

Arian Imeri je, nakon Sto je pozdravio prisutne, naglasio da ne zna zasto trenutno pokuSavate

manipulirati, iskoristiti siiuaciju kako biste zbunili gradane oko datuma kada su te odluke donesene' Mi

tao iOt< ne preuzimamo nikakvu odgovomost za ovaj dokument. U vreme kada je ovaj dokument

odobren, bili smo protiv njega, jer smo pokuSali promeniti neka pitanja poput groblja, bolnice itd" i

naravno da je to bilo nemoguie. Stoga stavovi kolege u vreme kada je njegova stranka bila na vlasti nisu
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konzistentni. Ono Sto se dogodilo na sudu je osporavanje saglasnosti od strane ministarstva i to rezultira

time da se ovaj plan ne mora dalje primenjivati, iako je plan imao rok do septembra 2025. godine. Stoga

vas pozivam da ga poni5tite.

predsedavaju6i je tako<ler stavio na glasanje ukidanje Plana razvoja op5tine i istovremeno naglasio da oni

koji su dobili dozvole ne bi trebali biti finansijski kaZnjeni, budu6i da im ne samo moramo vratiti

.r.drtuu, ved i platiti Stetu koju iemo im u takvom sludaju stvarno prouzrokovati, pa glasamo o odluci s

ovom dodatnom tadkom da se te dozvole koje su dobijene nastave i toje izglasano sa 23 glasa za, 0 protiv

i 7 suzdrZanih.

predsedavaju6i je proditao tadku 6 i dao red Sabri Murseliju, kojije naglasio da ovaj finansijski izveStaj

predstavljam u t rutt i. tadkama i da neiu dugo imositi detalje jer je detaljno opisan u dokumentu i u

tabelamom oblikq te da o njemu ne treba glasati jer je to samo finansijski izve5taj'

predsedavaju6i je proditao tadku 8 i dao red Kemajl Eminijq kojije naglasio da se radi o dodatnoj izmeni

izmedu opitine i Centra zazaititudece, koja se odnosisamo na katastarsku parcelu, kao Sto je sludaj i u

predloZenoj odluci, koja se odnosi na proSirenje i davanje saglasnosti na l0 godina.

Verona Isakuje, nakon Stoje pozdravila prisutne, naglasila daje ideja veoma dobra i da se nadam da ie

se stvoriti mehanizmi za piaienje i osiguranje da nede biti ztoupotreba i da ie to biti na nivou ljudi koji su

tamo sme5teni, hvala vam'

Nakon daljnje diskusije, Predsedavajuii je stavio predlog zakona na glasanje, kojije usvojen sa 30

glasova za, 0 protiv i 0 suzdrZanih.

predsedavajudije proditao prvu dodatnu tadku: Predlog - Odluka o dopuni i izmeni odluke br' 0l' br' 24

od25.O3.Z02l. dopunjeno odlukom 01. br. 68 od 3l .03.2022. godine, gde je direktor Sabri Murseli

naglasio da 6emo dobiti procenu za obe parcele, azatim videti kako nastavitis konadnom zamenom'

Brahim Osmani, dakle nismo dobili nikakav materijal od KPF-a, zaptavo,tamo gde je imovina oduzeta,

opstina ima imovinu tamo i mije moZemo tamo zameniti i nema potrebe da se spominje i imovina u

Talinovcu jerje imovinatamo mnogo skuplja.

Predsedavaju6ijestavioovutadkunaglasanje,kojajeusvojenasa2l glasomzai0protiv'

predsedavaju6ije proditao slededu tadku dnevnog reda, a toje bio Predlog - Odluka o davanju saglasnosti

LJp ,,Ambienti" ,4.D. za davanje na kori5tenje katastarskih jedinica 2025-0, I 03 8-0 i 1039-2 KZ

Uro5evac; i predao red direktoru Sabri Murseliju kojije predloZio da se ovaj predlog odobri kako bi se

LJp "Ambienti" dalo pravo upravljanja ovim delom parcele, pozivam vas da ga podrZite.

Brahim Osmani je naglasio da nadin na koji ste ga doneli, kompanija ne opravdava,zaito gauzimana

upotrebu? Ovo je posiednja sednica i Zelite to dati "Ambientu" i "Ambient" sada moZe s tim raditi Sta god

hoie preko "Ambienta" i drugo je da smo se protivili kako ste to doneli u pro5losti i protivimo se tome

danaq dakle direktore, situacijalu*o , subotu je jako prljavo, ako Zelite dati na koriStenje, kaZe da ne

moieiza1ini ,'Pastertia", to ne odrLava,ovu pijacu treba da izgfadi op5tina, kako je obedala a ne ovako,

gde se te znakome ni zaSto ni kako je ovaj dlo dat na kori5tenje, mislim da ne bi trebalo da se usvoji i

molim vas da glasate protiv toga, ne znamoko dobija novac niti gde ta sredstva idu, nema smisla isticati

ove tadke ovako, fotografije koje su mi graclani poslali pokazuju kakva je prljavStina tamo'

Verona Isaku je, nakon Sto je pozdravila prisutne, naglasila da je dudno da isto miri5e kao i kod vrtiia,

nekada ste poku5ali da ga privatizujete, ,udu Z.lit" da ga date "Ambientu" da manevriSe kroz njega, Zelite

da ga date iAmbientu" 
EOi rt" u podetku oduzeli "Ambientu" hleb iz usta, kada ste imali priliku da ga
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ojadate, dali ste privatnim kompanijama 1,6 miliona i sada Zelite da bacate loptu, koja zaista ne pripada

diugom, ,,Ambient" nema kapacitet da upravljajednim kupatilom koje je u podvoZnjaku, a kamoliovo

ostalo da odrLava,taj deo treba uraditi kako treba, razumem da imate poslednju priliku ali nije u redu

ovako ne funkcioni5e tako, ne treba tako da prode.

Flamur Istrefi je, nakon Sto je pozdravio prisutne, naglasio da jednu stvar ne rtvumem, za5to bi trebali dati

dozvolu "Ambientu", to je obaveza op5tine da licitira, iako je proSli put propala, a sada poku5avate u

ovom obliku, vidio sam da ste to dodelili na dugorodni period od l0 do 40 godina, upravo ova skup5tina

treba da dodeliti koristenje, a ne da ga ostavi u rukama neke kompanije, ili da ga delegira, tako da u ovom

obliku mislim da je pogreSno, a dru[o je da li zelite da se ova imovina da nekoj osobi da investira, ili da

se podeli na jedinice, inade ako se ne radi o Svercu kako se na prvi pogled dini, molim vas da to odgodite i

dobijete viSe informacija i da ne nastavljate ovako'

Arian Imeri, pogledajte, manje-vise smo imali ovu tadku na prethodnom sastanku ijedna od glavnih

primedbi;e Uita aa ovom imovinom treba da upravlja "Ambient" i na toj sednici ste imali zahtev da se ne

oduzima od ,'Ambienta", dok danas kaZete za5to je dajete "Ambientu", i ta vaSa tendencija je da

manipulisete ovom tadkom, verujem da se svi slazemo da se tamo ne upravlja dobro i da bi ovaj deo

trebaio regulisati krozjavno-privatno partnerstvo, pa vas pozivam da podrZite ovu tadku'

Brahim Osmani, Ariani kaLe dase gradonadelnikov projekat realizuje u ovom obliku, a ne da nije uop5te

zapodeo taj projekat? Nadin na kojikoristite trZi5te nema nikakve veze s oblikom kojije obe6an' Imali ste

vreme od 8 godina, niste ni5ta uradili tu.

Predsedavaju6i, nakon sto je utvrdio da nema kvoruma za nastavak ove sednice, TAtYataie za nastavak

02.05.2025.

Sastanakje poieo u 10:00 sati 02.05.2025.

Kao nastavak 4. sednice, ostaje nam tadka I 1, a toje Predlog - Odluka za davanje saglasnosti LJP

,,Ambienti,, AD. zaoUezUeOivanle koristenja katastarskih jedinica 2025-0,1038-0 i 1039-2 KZ Uro5evac'

predsedavajudije pitao da li neko ima nesto da doda ovoj tadki. Sabri Murselije naglasio da ove

nekretnine zasebno upravlja "Ambienti", zapravo,od opstine je zatrazenasaglasnost za daljnji postupak' a

buduii da nije bilo zainterisiranih za raspravu o ovoj tadki, onaje usvojena sa 2l glasom za, 0 protiv i 0

suzdrZanih.

1. Predsedavaju6i je redom proditao tadku 12, koja predstavlja Predlog -.odluka o davanju na

kratkorodno koristenje dela katastarskih parcela itq-O i katastarskih parcela 715-2,715-3,704-0,

708-0 i 714-0KZ Cemilo;

Sabri Murseli je naglasio da je ovaj predlog preliminarna odluka za prethodno spomenute parcele,

destinacija sa oRP-om je kamenolom i izgraclen je kamenolom, ugovor je istekao i zahtev je da se

produZi iajoB l5 godina, to 6e biti putem aukcije gdjeje osnova 150 eura.

Predsedavajudi je pitao da li neko fueli daraspravlja, nakon dega je tadka dnevnog reda stavljena na

glasanje i ovataffaje usvojena sa 21 glasom za,0 protiv i 0 suzdrZanih.



Imamo joS jednu tadku dnevnog reda, a to je objava op5teg interesa 2a777-15 i 777-6 i vi5e, 2,96 metara

sa svrhom zamene sa parcelom 736K2 Dremjak povr5ine 3,42 metra, postoji samo pomeranje ovog
prednjeg dela.

Predsedavajuiije pitao da lije neko zainteresovan za diskusiju o tome, i nakon toga, ova tadka dnevnog
redaje usvojena sa 21 glasom z4 0 protiv i 0 suzdrZanih.

Nastavit iemo s pitanjima i zahtevima, budu6i da ih nema, preii 6emo na druge stvari. Ako ih nema,

zatvorit iemo ovu sednicu i vidimo se na sledeioj sednici.

LEutrim Mahmuti
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